
Mötesprotokoll årsmöte FFRS 201202 

Deltagare: Joakim Jakobsson, Anna Melke, Johan Engebratt, Lisa JorMn, Karolin Boman, Malin 
Möller, Lotta Svensson, Par Augustsson, Hanna Hjort Wallentin, Tommi Salo 

1. Val av mötesordförande 

Joakim Jakobsson utsågs till mötesordförande. 

2. Val av justerare 

Karolin Boman och Lisa .Torin utsågs till justerare. 

3. Fastställande av dagordning 

Årsmötet fastställde dagordningen. 

4. Fråga om mötet blivit behörigen utlyst 

Årsmötet svarade att mötet blivit behörigt utlyst. 

5. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse och revisorernas berättelse 

Joakim Jakobsson föredrog verksamhetsberättelse. 

Johan Engebratt föredrog revisorernas berättelse. 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

7. Fastställande av årsavgift för kommande läsår 

Medlemsavgiften fastställdes till 100 kr per familj. 

8. Val av a) ordförande b) kassör c) sekreterare d) ledamöter i styrelsen under verksamhetsåret 

Årsmötet valde: 
a. Ordf: Joakim Jakobsson 
b. Kassör: Johan Engebratt 
c. Sekreterare/webbmaster: Karolin Boman/Lisa Jor161 
d. Ordinarie ledamöter: Malin Möller & Ylva Dahlström 

9. Val av två revisorer 

Årsmötet utsåg Hanna Hjort Wallentin och Peter Augustsson. 
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Karolin Boman, justerare 
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Lisa Jorl6n, justerare 

10. Val av valberedning 

Årsmötet utsåg Tommi Salo och Jakob Lindahl 

11. Övriga ärenden 

Beslut om firmateckning. I kontakterna med föreningens bank Nordea efterfrågas protokollfört beslut 
om vem som har rätt att agera firmatecknare för föreningen. Årsstämman beslutar att utse föreningens 
ordförande Joakim Jakobsson och kassör Johan Engebratt att teckna firman var och en för sig. 

Styrelsen lyfter frågan om hur föreningen ska hantera den "skuld" man har till klasser som inte använt 
sina klasskassor från föregående år. Styrelsens förslag är att pengarna återförs till föreningens kassa. 
Årsmötet beslutar enligt detta. 

Styrelsen informerar om planerad utdelning av pengar till klasskassor om 60 kr per elev. 

Anna Melke lyfter frågan om möjligheter till särskilt stöd för elever vid Rosendalsskolan och tipsar 
styrelsen om att man kanske bör överväga att kontakta grundskoleförvaltingen i frågor som rör rätten 
till särskilt stöd i det fall man upplever att man inte får skolledningens gehör. 

Hanna Hjort Wallentin vill gärna att föreningen påpekar för skolledningen att de måste hitta nya sätt 
att kommunicera med föräldrar nu under pandemin. Varför kan inte skolledningen bjuda in till ett 
digitalt Forum för samråd via Zoom? 
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